



Ref : ADM/LMN/2021/32 : المرجع
Date: 15/11/2021 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Maqta Bridge, Abu Dhabi

الموقع : جسر المقطع، أبوظبي

Subject : Survey Operation

الموضوع : عمليات المسح

Please be informed that Parsons International Limited, through its contractor will be conducting survey operations under and in the vicinity of Maqta Bridge from Monday, 15th November to Thursday 18th November 2021 daily from 07:00 am to 05:00 pm.

يرجى العلم أن شركة بارسونز إنترناشيونال المحدودة، من خلال مقاوليها، ستقوم بعمليات المسح بالمنطقة البحرية أسفل جسر المقطع والمنطقة المتاخمة. وذلك في الفترة من الاثنين 15 نوفمبر إلى الخميس 18 نوفمبر 2021 يوميًا من الساعة 07:00 صباحًا إلى الساعة 05:00 مساءً.

All users of waterways, mariners and maritime operators to be vigilant and stay well clear from the survey area and take all necessary precautions.

وعليه، يجب على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين ضرورة أخذ الحيطة والحذر والابتعاد بمسافة آمنة عن منطقة عمليات المسح مع اتخاذ كافة الاحتياطات المطلوبة.

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime